

SYARAT KEMASUKAN CALON LEPASAN DIPLOMA / SETARAF SESI AKADEMIK 2014-2015

	(i) Program Pengajian (ii) Kod (iii) Tempoh Pengajian	SYARAT AM UNIVERSITI
		<p>Lulus Sijil Pelajaran Malaysia (SPM)/Setaraf dengan mendapat kepujian dalam mata pelajaran Bahasa Melayu/Bahasa Malaysia atau Kejujian Bahasa Melayu/Bahasa Malaysia Kertas Julai;</p> <p align="center">dan</p> <p>Memiliki kelulusan Diploma atau kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan diluluskan oleh Senat IPTA;</p> <p align="center">atau</p> <p>Lulus Peperiksaan Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) tahun 2010 atau sebelumnya dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.00 dan mendapat sekurang-kurangnya:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gred C (NGMP 2.00) mata pelajaran Pengajian Am; <p align="center">dan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gred C (NGMP 2.00) dalam dua (2) mata pelajaran lain; <p align="center">atau</p> <p>Lulus peperiksaan Matrikulasi tahun 2010 atau sebelumnya dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.00;</p> <p align="center">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Tahap 1 (Band 1) dalam Malaysian University English Test (MUET).</p>

BIL	(i) Program Pengajian (ii) Kod (iii) Tempoh Pengajian	KEPERLUAN KHAS PROGRAM	
		ALIRAN SAINS	ALIRAN SASTERA
FAKULTI PENDIDIKAN			
68.	Sarjanamuda Pendidikan dengan Kejujian (Sukan dan Rekreasi) KT03 8 semester	<p>Memiliki Diploma dari institusi-institusi tempatan atau yang diiktiraf oleh Universiti dan Kerajaan Malaysia dan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p align="center">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya lulus pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics / Additional Mathematics <p align="center">dan</p> <p>Calon dikehendaki mengemukakan transkrip akademik dari Semester satu (1) hingga Semester akhir;</p> <p align="center">dan</p> <p>Melempi tahap minimum ujian MEdSI, lulus ujian kecergasan dan diperaku dalam temuduga.</p> <p align="center">atau</p> <p>Calon Lulusan STPM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00)/Gred E (STPM sebelum tahun 2002) pada peringkat STPM dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chemistry • Biology • Physics • Computing • Mathematics T/ Further Mathematics T <p align="center">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C/Gred 6C pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics / Additional Mathematics <p align="center">dan</p> <p>Mempunyai rekod yang baik dalam kokurikulum dan aktif dalam sukan.</p>	<p>Memiliki Diploma dari institusi-institusi tempatan atau yang diiktiraf oleh Universiti dan Kerajaan Malaysia dan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p align="center">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya lulus pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics / Additional Mathematics <p align="center">dan</p> <p>Calon dikehendaki mengemukakan transkrip akademik dari Semester satu (1) hingga Semester akhir;</p> <p align="center">dan</p> <p>Melempi tahap minimum ujian MEdSI, lulus ujian kecergasan dan diperaku dalam temuduga.</p> <p align="center">atau</p> <p>Calon Lulusan STPM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) pada peringkat STPM dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ekonomi • Pengajian Perniagaan • Perakaunan • Computing • Mathematics S • Usuluddin • Syariah • Bahasa Melayu/Tamil/Cina/Arab • Sejarah • Geografi • Kesusasteraan Melayu • <i>Literature in English</i> • Seni Visual <p align="center">dan</p>

BIL	(i) Program Pengajian (ii) Kod (iii) Tempoh Pengajian	KEPERLUAN KHAS PROGRAM	
		ALIRAN SAINS	ALIRAN SASTERA
		<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Melempi tahap minimum ujian MEdSI, lulus ujian kecergasan dan diperaku dalam temuduga.</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Calon Lepasn Matrikulasi KPM/Asasi Sains</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Matrikulasi KPM/Asasi Sains dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Biology • Physics • Chemistry • Mathematics • Computer Science <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya lulus pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics / Additional Mathematics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mempunyai rekod yang baik dalam kokurikulum dan aktif dalam sukan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Melempi tahap minimum ujian MEdSI, lulus ujian dan peraku temuduga.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PELAJARAN MALAYSIA (KPM)</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Terbuka kepada warganegara sahaja. 2. Pemohon mestilah berumur tidak melebihi 30 tahun pada 1 Januari 2014 iaitu lahir pada atau selepas 1 Januari 1984. 3. Lulus Matematik dalam peperiksaan Sijil Pelajaran Malaysia (SPM)/Setaraf. 4. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak menghidap apa-apa penyakit mental atau fizikal dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini. 	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C/Gred 6C pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Biology / Science / Additional Mathematics • Mathematics / Additional Mathematics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mempunyai rekod yang baik dalam kokurikulum dan aktif dalam sukan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Melempi tahap minimum ujian MEdSI, lulus ujian kecergasan dan diperaku dalam temuduga.</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Calon Lepasn Matrikulasi KPM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) pada peringkat Matrikulasi dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ekonomi • Pengurusan Perniagaan • Perakaunan • Mathematics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C/ Gred 6C pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Biology / Science / Additional Science • Mathematics / Additional Mathematics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mempunyai rekod yang baik dalam kokurikulum dan aktif dalam sukan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Melempi tahap minimum ujian MEdSI, lulus ujian kecergasan dan diperaku dalam temuduga.</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Calon Lepasn Asasi Undang-Undang</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran pengkhususan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C/Gred 6C pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Biology / Science / Additional Science • Mathematics / Additional Mathematics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mempunyai rekod yang baik dalam kokurikulum dan aktif dalam sukan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Melempi tahap minimum ujian MEdSI, lulus ujian kecergasan dan diperaku dalam temuduga.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PELAJARAN MALAYSIA (KPM)</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Terbuka kepada warganegara sahaja. 2. Pemohon mestilah berumur tidak melebihi 30 tahun pada 1 Januari 2014 iaitu lahir pada atau selepas 1 Januari 1984. 3. Lulus Matematik dalam peperiksaan Sijil Pelajaran Malaysia (SPM)/Setaraf. 4. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak menghidap apa-apa penyakit mental atau fizikal dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.